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Protokół nr 11/2019 

z  posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w połączeniu                                                

z   Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz                                                                        

Komisją Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Gminy Poczesna  

z dnia 19 listopada  2019 roku. 

 

Obecni wg załączonej listy obecności 

Porządek  posiedzenia: 

 

1. Omówienie materiałów na XII Nadzwyczajną  Sesję Rady Gminy Poczesna. 

Ad. 1 

Projekt uchwały z punktu 3 porządku obrad XII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy tj.                                                            

w sprawie zmiany uchwały Nr 90/XI/19 Rady Gminy Poczesna  z dnia 24 października 2019 

roku w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Poczesna na 

dofinansowanie budowy studni wierconych w 2019 roku przedstawił Wójt Gminy -  

Krzysztof Ujma 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w obecności 13 radnych – jednogłośnie                              

13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

Projekt uchwały z punktu 4 porządku obrad XII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy tj.                                       

w sprawie przyjęcia „ Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Poczesna na lata 2019-2022 

z perspektywą do 2027 roku” przedstawił Zastępca Wójta -  Andrzej Lech oraz inspektor ds. 

ochrony środowiska – Alicja Mazur    

Głos zabrali        

- Tadeusz Bajdor zapytał czy w Programie jest uwzględnione oddziaływanie wysypiska 

odpadów na środowisko. 

- Alicja Mazur poinformowała, że w dokumencie zostało uwzględnione odziaływanie 

instalacji na środowisko, opisano wykonaną ekspertyzę Pani Anicenty Bubak z roku 2018, 

ponadto poinformowała że, w w/w procedurze odstąpiono od przeprowadzania strategicznej 

oceny oddziaływania na środowisko zgodnie z uzyskanymi stanowiskami organów. 

-  Przewodnicząca Rady – Iwona Choła dopytała czy projekt był konsultowany ze 

Stowarzyszeniami ekologicznymi działającymi na terenie gminy.   

   - Alicja Mazur poinformowała, iż projekt podlegał konsultacjom ze Stowarzyszeniami 

ekologicznymi, uwagi stowarzyszeń zostały uwzględnione w Programie.                      

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska w obecności 12 radnych –10 głosami „za”,                                  

2 głosami „wstrzymuję się”  pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Ponadto na posiedzenie komisji przybyli: 

- Pan Gabriel Ślęzak mieszkaniec Wanat – zabrał głos w sprawie drzew rosnących na 

cmentarzu w Poczesnej, 

. 

1. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2019rok. 

2. Omówienie materiałów na III Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne 
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- Pan Kazimierz Cierpiał mieszkaniec Huty Starej A-  zabrał głos w sprawie funkcjonowania 

Częstochowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego. 

 

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

 

          

                           Przewodniczący  

        Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

           Wojciech Opiłka 

 

Protokół sporządziła:                                                             Przewodnicząca  

                                                                            Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Rekreacji                                      

 Wioletta Przybylska                                            

                                                                                Halina Synakiewicz 

                                                                                

                                                                                               Przewodnicząca  

                                                                             Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska 

 

                                                                                           Bożena Dobosz                                                                                                                         


